



North-South Brain Health Education Pilot Project: Initial Application Form

Due to the limited number of spaces, submission of the initial application does not guarantee admission into the workshop. Do you wish to be put on a waitlist when the course will be offered again?

Yes French English Not at this time

To register for this program, you must have completed at minimum a Bachelor's degree and be working in a health related field with the geriatric population.

This course will be offered in English and take place from **August 9 to 13th, 2018** at York University, Glendon Campus, Toronto, Ontario. Successful applicants will be provided with transportation, accommodations at the university residences, meals as well as course materials for the duration of the workshop.

As part of the workshop, participants will be asked to transfer their best practice knowledge about the subject, evaluate the course content, and submit an anonymized case study of a previous/current patient to be incorporated into the teaching materials (template will be sent to selected participants).

Information:

Name: [Click here to enter text.](#)

Address: [Click or tap here to enter text.](#)

[Click or tap here to enter text.](#)

Phone number: [Click or tap here to enter text.](#)

Email: [Click or tap here to enter text.](#)

Affiliation

Discipline: Physician Nurse Psychologist Occupational Therapist

Physiotherapist Social Worker Other: _____

Organization: [Click here to enter text.](#)

Position: [Click here to enter text.](#)

Interest:

What are your main reasons for wanting to participate in this workshop?

[Click or tap here to enter text.](#)

Please submit your resume and registration form by email to lorraineleblanc56@gmail.com by July 30th, 2018.

Thank you for your interest in the course.



Le projet pilote Nord/Sud : initiative d'éducation en matière de santé cognitive

Formulaire de demande initiale

En raison du nombre limité de places, l'inscription initiale ne garantit pas l'admission dans le cours. Par conséquent, souhaitez-vous mettre votre nom sur une liste d'attente?

Oui : Français Anglais Pas pour le moment

Pour vous inscrire à ce programme, vous devez être entièrement bilingue, avoir complété un baccalauréat et travailler dans un domaine lié à la santé avec la population gériatrique.

Ce programme aura lieu du 9 au 13 août 2018 à l'Université York, campus Glendon, Toronto, Ontario. Les candidats retenus recevront du transport, de l'hébergement dans les résidences universitaires, des repas ainsi que les matériaux requis pour la durée du cours.

Dans le cadre du projet pilote, les participants seront invités à transférer leurs connaissances des meilleures pratiques sur le sujet, évaluer le contenu du cours, et soumettre une étude de cas anonyme d'un patient précédent / actuel. Cette information sera intégrée dans le matériel pédagogique. (Un modèle pour développer l'étude de cas à suivre).

Information:

Nom: [Click here to enter text.](#)

Adresse: [Click or tap here to enter text.](#)

[Click or tap here to enter text.](#)

Téléphone: [Click or tap here to enter text.](#) Courriel: [Click or tap here to enter text.](#)

Affiliation

Discipline: Médecin Infirmière Psychologue Ergothérapie

Physiothérapie Travail Social Autre: _____

Organisation: [Click here to enter text.](#) Position: [Click here to enter text.](#)

Intérêt:

Quelles sont vos principales raisons de vouloir participer à cet atelier?

[Click or tap here to enter text.](#)

Veillez soumettre votre curriculum vitae et vos formulaires d'inscription par courriel à lorraineleblanc56@gmail.com d'ici le 30 juillet 2018.

Merci de votre intérêt dans cette matière.